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Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren
Dato: 24. juni 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 707
Ministeren bedes redegøre for hvordan og hvornår Det Fælles Medicinkort (FMK) 
bliver taget i brug af de praktiserende læger og af sygehuslæger. Ministeren 
bedes endvidere orientere om de problemstillinger der har bevirket, at FMK endnu 
ikke er taget i brug.

Spørgsmål 708
Ministeren bedes oplyse, hvad årsagen er til, at man i Rådet for anvendelse af 
dyr sygehusmedicin (RADS) starter med at undersøge medicin til sklerose og 
hiv samt oplyse hvornår RADS påtænker at starte på at undersøge 
gigtområdet, som er et af de økonomisk tunge områder.

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.
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